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STYRELSENS SVAR PÅ MOTION NR 3. 

MOTION ANGÅENDE VICEVÄRDSFUNKTIONEN 

Motion nr 3 till HSB Brf Nordmannens föreningsstämma 2025 har inkommit från 

Karin Sundbro, Snorres väg 38 lägenhet 19, med ett yrkande, vilket framgår av motionen. 

 

Styrelsen lämnar följande svar: 
 

Styrelsen har diskuterat vicevärdsfunktionen som funnits i föreningen sedan starten.  

 

Styrelsen har sett behovet av en vicevärd primärt då bokningar av föreningegemensamma 

lokaler förekommer och skall administreras. Vicevärdsfunktionen har även använts för 

felanmälningar och liknande som redan då hanterades av HSB:s felanmälan. 

 

Stämman 2024 önskade uppdra åt styrelsen att bereda ett underlag för den framtida 

vicevärdsrollen. (Beslut i denna fråga kunde dock inte fattas då frågan ej var upptagen 

på dagordningen.) 

 

Med ovan anförd bakgrund så fattade styrelsen beslutet under sommaren 2024 att reducera 

bevakningen av vicevärdens funktionsbrevlåda samt telefon. I samband med detta 

efterfrågades intresse från medlemmar att anmäla intresse för att ingå i en 

vicevärdsfunktion. Inga intresseanmälningar inkom i denna fråga. 

 

Styrelsens förslag till beslut, motion nr 3. 
 

Styrelsen föreslår stämman att bifalla motionärens förslag att skapa en grupp för att bilda 

ett förslag på medlemmar, och arvoden till dessa, som är intresserade av att hjälpa till 

med diverse tjänster. 

 

 

 

 


